
Middelburg, 18 september 2018

Geachte heer, mevrouw,

Dit schrijven komt tot u vanuit het Zeeuws Bestuurders Overleg.
De volgende scholen schoolbesturen maken daar deel van uit:

- Het Calvijn College
- Christelijke scholengemeenschap Walcheren
- Mondia Scholengroep
- Ostrea Lyceum
- Pontes Scholengroep
- Voortgezet Onderwijs Zeeuws Vlaanderen.

Met behulp van de rekentool kunnen wij vaststellen dat er straks in onze provincie drie miljoen euro 
minder te besteden zal zijn aan het voortgezet onderwijs.
Alhoewel wij, net als de meerderheid van de leden van de VO-raad van mening zijn dat de nieuwe 
bekostigingssystematiek rechtvaardiger is, transparanter is en betrouwbaarder richtsnoer voor beleid, 
vragen wij uw aandacht voor het feit dat de uitkomst zich stapelt op andere ontwikkelingen die de 
duurzaamheid vanher funderend onderwijs in onze provincie bedreigen. De belangrijkste daarvan, 
maar niet de enige (!), is de demografische krimp.

Wij vragen u niet om de voorgestelde systematiek aan te passen, maar wel om op de uitkomsten ervan 
een zgn. krimp-check te doen. Wij kunnen ons niet voorstellen dat de overheid volstaat met de 
verwijzing naar de bandbreedte (van -3 tot + 3 procent) en/of naar de “zachte landing” die beide met 
de VO-raad zijn overeengekomen. Evenmin zouden wij kunnen begrijpen dat de overheid met de ene 
hand geeft (denk aan het deltaplan voor Zeeuws Vlaanderen) en met de andere hand neemt, waardoor 
mogelijk alsnog onderdelen van schoolorganisaties moeten sluiten bij gebrek aan basisbekostiging.

Graag tot toelichting bereid,

Hoogachtend,

A.A.A. Hagt, voorzitter Zeeuws Bestuurdersoverleg
(Directeur-bestuurder Mondia Scholengroep)


